
 

Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 30. juni 2017 

 

 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 406 (Alm. del) af 20. juni 
2017 stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S)  

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, om udgifterne til Togfonden er indregnet i grundforløbet 
bag regeringens 2025-plan på samme måde som den var i grundforløbet bag V-
regeringens Helhedsplan?  
 

Svar 

Det er ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for fristen. Der vil blive udarbej-

det endeligt svar hurtigst muligt herefter i løbet af august 2017. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Kristian Jensen 

Finansminister 

Finansudvalget 2016-17
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